
TA MESEC V SKUPŠČINI
Vsi trije zbori občinske skupščine se
bodo sestali na svojih zasedanjih
v sredo 10. maja ob 15.30 uri
Pred pričetkom ločenih sej bodo delegati na skupnem zasedanju poslušali
uvod k Poročilu o varnostnih razmerah in delu organov za notranje zadeve na
območju UNZ Ljubljana mesto v letu 1989
Sicer pa bodo delegati med drugim razpravljali o:
- Informaciji o poslovanju OZD v letu 1988
- Osnutku odloka o razglasitvi Kunclerjeve kovačnice za kulturni spomenik
- Predlogu zazidalnega načrta za območje urejanja VI2/5 Inštitut Jožef Štefan
- Predlogu odloka o zazidalnem načrtu za del območja urejanje VS 3/2 Vič
- Osnutku odloka o prenehanju lastninske pravice na zemljišču v območju
urejanja VS 4/4 Lavrica
- Odločbi o uvedbi komasacijskega postopka v k. o. Zaklanec in k. o. Dobrova
- Sklepu o odpravi Podružnične šole Mohorje v okviru OŠ Primož Trubar
Velike Lašče
- Informacijo o možnostih požarnega in stanovanjskega zavarovanja
- O gradivu za seje Skupščine mesta Ljubljane.

S SEJ IZVRŠNEGA SVETA

Nič več podružnične šole
Mohorje

Letos obiskujejo podružnično šolo Mohorje - spada
pod matično šolo Primož Trubar iz Velikih Lašč. trijc
šolarji, v naslednjih dveh letih bi jo obiskovala po dva, za
šolsko leto 1991 - 9 2 pa ni cvidentiranih otrok. Z ozirom
na to. da je lem šoloobveznim otrokom od 1. septcmbra
letos zagotovljeno šolanje v OŠ Tone Šroj-Aljoša v Novi
vasi, prav tako tudi prevoz. je občinski izvršni svet v so-
glasju z matično šolo, občinsko izobraževalno skupnostjo
in prizadelo KS sklcnil posredovati občinski skupščini
sklep o ukinitvi te šole. O tem, kakšna bo namembnosl
tega objekta. pa še ni odločeno.

Podpora sanacijskemu
programu Iskre-Sem

TOZD SEM. ki sodi v Iskrino delovno organizacijo
Elementi je zabeležil 477 milijonov dinarjev. Sanacijski
program je bil nujen. o njem pa je razpravljal tudi izvršni
svet. Ocenil ga je kot dobrega. saj je močno opazen
premik poslovne filozofije TOZD-a v smeri hitrejšega in
uspešnejšega razvoja. Tudi izboljšani dclovni pogoji po
končani naložbi zagotavljajo boljše možnosti za uspešnej-
še poslovanje v prihodnosti. Smelo in pogumno je v pro-
gramu zajet odločnejši preobral v smeri tržncga gospo-
darjenja. kadrovske krepitve in intenzivnejšega razvojne-
ga dela.

Nedvomno pa bo potrebno več naporov namcniti tudi
na področju stimulativnejšega nagrajevanja predvsem
odgovornejših in strokovno zahtevnih delovnih mest, saj
jc sedanja razlika med najnižjim in najvišjim OD pre-

majhna — razmerje je ena proti tri in pol. Šc to. SEM
načrtuje za letos 460 tisoč dolarjev izvoza in 427 lisoč
dolarjev uvoza, torej gre tudi za izvozno naravnan pro-
gram.

Utensilia — zopet
samostojna organizacija

Delovni kolektiv tega Avtomontažinega TOZD se od-
loča, da bo odslej deloval zopet kot samostojna delovna
organizacija. Ocena stanja, ki pa ni rožnata. saj izkazuje
1,5 milijarde izgube, pa tudi možnosti narekujejo drugač-
no organiziranost. Že omenjena izguba je sad najetih
kratkoročnih krcditov v preteklosti. katerih odplačeva-
nje sedaj dušijo visoke obresti. Tudi nekateri proizvodni
programi niso polno zasedeni - še posebej v kovinskem
obratu. Razmišljajo tudi o preselitvi cclotne proizvodnje
na viško lokacijo. pri čemer bi si močno olajšali proizvod-
ni proces. Scveda pa ob čvrstejših programih velja ob
sanaciji prvo pozornost nameniti dolgovom. Izvršni svet
se je zato odločil, da bo skupaj z Utensilinim vodstvom
opravil razgovore v banki, nato pa bo ponovno obravna-
val analizo poslovanja in razvojnih možnosti same Uten-
silic.

Situacija v Zmagije boljša
Tako je ocenil izvršni svet, ko se je seznanil z najnovej-

šimi razmerami v tcj OZD, ki jo že dalj časa peslijo
problemi. Razrešujc se že kadrovska problematika v sa-
metn vodstvu, zastavljcni so smelejši pogledi na razvojne
usmeritve, delovni kolektiv - delavci obrata v Mokrono-
gu. ki naj bi se odcepil od Zmage in pripojii Tovarni
obutve Novo meslo - pa se bodo morali krcpko potrudi-
ti, saj se je izkazalo, da zahtevane norme še ne izpolnju-
jejo.


